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Van de voorzitter. 
 

Ambities hebben is één, ze waar maken is twee. Bij het aftreden 
van Obama zetten allerlei analysten zijn beloften en voornemens 
op een rij en kijken wat er is waargemaakt. Iets soortgelijks speelde 
ook toen wij op onze laatste bestuursvergadering bezoek kregen 
van twee wedstrijdspelers binnen onze vereniging. Zij kwamen met 
verschillende ideeën over het aanbrengen van meer petanque-
ambitie in onze jeu-de-boule-vereniging. U voelt hoop ik de nu-
ance. Omdat veel uitwerking van deze ideeën via de wedstrijdcom-
missie zouden lopen bespraken we ook de ðbloedarmoedeñ die in 
de wedstrijdcommissie heerst. Met veel moeite proberen (mn.) 
Menno en Jef alle wedstrijdperikelen in goede banen te leiden, 
maar gezien de geringe bezetting zijn de mogelijkheden kwalitatief 
en kwantitatief beperkt. Eerdere oproepen om versterking en de 
benadering van individuele mensen hebben tot nog toe niet geleid 
tot versterking. Tot zover de beschikbare ðhandenñ om dingen 
gedaan te krijgen op dit vlak.  

De petanque-ideeën waren o.m. het organiseren van een open 
toernooi in de zomer. Via de NJBB in de hoop dat onze beperkte 
baanlengte niet als streng criterium wordt gehanteerd. Het uit-
nodiging van de beste spelers van bekende petanque-verenigingen, 
de uitwisseling van teams tussen verenigingen, de uitwisseling met 
een ðgoedeñ andere club door middel van een (groot) aantal dou-
blettes uit onze eigen vereniging waardoor wederzijds spel-
enthousiasme en niveau spel wordt gestimuleerd. Mooie ideeën 
dus die prima uitvoerbaar zijn als de inzet om dit te organiseren er 
ook maar is. Intern zijn al verschillende initiatieven genomen om 
de vitaliteit van onze vereniging te verhogen. Denk aan Corrieñs ini-
tiatief tot het organiseren van een kaart/boule combinatie op 
zondag of het verleggen van het Perenpadboulen van de zaterdag-
avond naar de zondagmiddag. Een verandering die het voor meer 
mensen mogelijk maakt om deel te nemen.  

Ziet u bovenstaande idee±n om het petanque te versterken ðzittenñ 
en voelt u er voor om hieraan uw energie te binden ì anders 
gezegd ì gaat u dat dan organiseren in overleg met en als aan-
vulling op de WC, dan graag! Niet alles hoeft tegelijk, het kan ook 
stap voor stap. Dus over ðvertillenñ hoeft u zich het hoofd niet te 
breken. 

We zitten in de winter maar gaan naar het voorjaar. De ideeën 
steken als vroege krokussen hun hoofd boven de grond. Mooi! 
Laten we hopen op een actief ðvoorjaarñ. 

Antoon Duijnker 
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2de kerstdag bij de Meteoor. 
Om 13.00 uur verzamelde we allemaal in de hal. We waren met ongeveer 40 personen. 

Er was de mogelijkheid om te jeu de boulen en te klaverjassen. 

De familie Rutgers had voor de geweldige versnaperingen gezorgd deze middag. 

Bij het jeu de boulen had Richard Rutgers zijn best gedaan 3 + 25. 

En bij klaverjassen was Ed Zijlmans de beste met 5070 punten. 

Om 17.15 kwam de catering met ons eten, en daar hebben we allemaal van genoten. 

Rond 20.30 kwam er aan deze geslaagde dag een eind. 

Hoop dat we dit volgend jaar weer kunnen herhalen, misschien dan met meer mensen. 

Corrie van Ekris 

Wel en wee. 
Lous v/d Bos is wederom geopereerd aan 
haar knie en zit nu in het revalidatie circuit. 
Inmiddels is ze weer thuis. 

Steef v/h Schip is met spoed opgenomen 
vanwege een ontsteking aan zijn alvleesklier. 
In middels van de IC af. 

Co Borg heeft goed bericht gehad , de po-
liepen op de stemband zijn niet kwaadaardig. 

Stien van Olst heeft in steeds ergere mate 
last van ademhalingsproblemen. 

Wij wensen een iedereen beterschap toe ! 

 

Vast voor in de agenda de jaarvergadering vindt plaats 
op :  

2 maart 2017 
Aanvang 19.30 uur 
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Vast voor in de agenda de jaarvergadering vindt plaats 
op :  

2 maart 2017 
Aanvang 19.30 uur 

Contributie en update ledenlijst. 
Zoals jullie in de Keiler van december hebben kunnen lezen is het deze maand weer de be-
doeling dat iedereen de contributie betaald. 

In deze maand moet ik als secretaris, aan de bond al de leden  en de 
hierbij  gewensde licenties en of wijzigingen doorgeven. 

Leden die de contributie niet betalen worden uitgeschreven! 

Het is ook belangrijk dat ik de juiste gegevens in mijn administratie heb 
staan, dus als u verhuisd of een ander telefoon nummer heeft of van 
emailadres veranderd geef het even aan mij door, zodat ik de ledenlijst 
up to date kan houden. Vriendelijk verzoek om het niet in het boek bij de deur te schrijven maar 
even een mailtje naar secretaris@jbcdemeteoor.nl of een briefje met de wijziging in de brieven-
bus in de hal. 

Mocht u de contributie nog niet hebben betaald nog even een herinnering. 

Leden die alleen een Clublidmaatschap hebben moeten ú40,00 overmaken en  leden die hierbij 
een Wedstrijd licentie wensen maken ú 60,00 over op Iban NL96 RABO 0120.24.34.07 t.n.v. De 
Meteoor jeu de boules te Amsterdam. 

Met vriendelijke groet 

Marjo van Dijk  
secretaris 

Klaverjassen december. 
De uitslag : 

Het was een heel geslaagde en gezellige avond. Verder wil ik Dini en Mitch en 
ook Marjo en Rita bedanken voor de bediening het afgelopen jaar.  
En het bestuur voor hun bijdrage bij deze geslaagde avond. 

Corrie van Ekris 

1 Henk en Cor 5220 4 Jan en Jan 4978 

2 Cor en Theo 5105 5 Loes en Ankie 4934 

3 Annie en Corrie 5059 6 Truus en Beb 4510 
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Officiële uitnodiging. 
 

Het bestuur van de Jeu de Boulesvereniging îde Meteoorï nodigt al haar Bouleleden uit tot het 
bijwonen van de 35ste  Jaarvergadering die gehouden zal worden op   

donderdag 2 maart 2017 
De aanvang van deze vergadering is 20.00 uur. 

De hal is open vanaf 19.30 uur. 

De plaats van deze vergadering is het Bouledrome van onze vereniging, gelegen aan het Peren-
pad in Amsterdam Noord, Tuindorp Oostzaan. 

Verhinderingen kunnen schriftelijk of per email aan de secretaris van onze vereniging worden 
opgegeven onder vermelding van uw naam. U kunt uw verhindering aan het huisadres van de 
secretaris zenden of deze deponeren in het kopijbusje in ons Bouledrome. 

Agenda 35ste jaarvergadering 
 1)  Opening voorzitter 

 2)  Binnengekomen post (zie toelichting) 

 3)  Notulen 34ste vergadering  

 4)  Jaarverslag secretaris  

 5)  Financieel Jaarverslag penningmeester 

 6)  Kascontrole commissie 

 7)  Begroting 2017 

 8)  Beleid bestuur 

 Pauze     

 9) Verkiezing bestuur (zie toelichting) 

10) Commissies 

11) Huldiging leden die 10 en 20 jaar of 30 jaar lid zijn 

12) Rondvraag 

13) Sluiting 

 

Toelichting: 

Punt 2 

Brieven ter attentie van de vergadering dienen 1 week voor aanvang van de vergadering bij de 
secretaris van de vereniging binnen te zijn. 

Adres: Mijndenhof 51, 1106 GC Amsterdam. 

Brieven kunnen ook per email naar het emailadres: secretaris@jbcdemeteoor.nl  

Punt 9 

Aftredend zijn: Alie Hellingwerf (niet herkiesbaar); Antoon Duijnker (herkiesbaar);  

Marjo van Dijk (herkiesbaar). 

mailto:secretaris@jbcdemeteoor.nl
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Verslag 34e  Algemene Leden Vergadering (ALV) 

îJeu de Boules Vereniging De Meteoorï 

d.d. 24 februari 2016 
1. Opening  

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet alle leden welkom. Hij verwijst naar 
de in de Keiler gepubliceerde stukken en het actuele financiële jaarverslag 2015 / begroting 
2016. 

Aansluitend houden de leden een minuut stilte in respect voor de leden die ons recent en in 
een langer verleden zijn ontvallen.  

2. Binnengekomen post 

De secretaris meldt de ontvangst van een brief van de kascontrolecommissie. Deze brief zal bij 
agendapunt 6 worden betrokken. 

3. Verslag 33e Algemene Leden Vergadering 

Het verslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd onder dankzegging aan de verslaglegger. 

Naar aanleiding van het verslag worden enkele vragen gesteld:  

Is de bezetting van de kascontrolecommissie niet gemuteerd tov vorig jaar? Hier wordt later in 
de vergadering op in gegaan. 

Hoe is nagedacht over de specifieke vrijwilligersdag? Deze heeft het in de besluitvorming bin-
nen het bestuur niet gehaald. 

Er staat bij beleid bestuur dat de barmedewerkers bijeengebracht zullen worden. Is dat ge-
beurd? Dit is in 2015 niet gerealiseerd, maar is opnieuw opgenomen voor het lopende jaar. 

Wat is er gebeurd met de opmerking bij de rondvraag over de viering van het 35-jarig bestaan? 
Dit komt later in de vergadering aan de orde. 

4. Jaarverslag secretaris 2015 

Het jaarverslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd onder dankzegging aan de secretaris. 

5. Financieel jaarverslag penningmeester 

Het financieel jaarverslag 2015 wordt door de penningmeester op verschillende punten toege-
licht. Hij gaat daarbij in op de kosten van het groot onderhoud van de hal en de afschrijving van 
deze kosten over een periode van vijf jaar. 

Desgevraagd licht de voorzitter toe dat de zgn. 1/3e regeling niet in het verslag is opgenomen 
ivm de lage verwachting op honorering van de aanvraag. 

6. Kascontrole commissie (KCC) 

De kascontrolecommissie (Corrie van Ekris en Joke de Vroome) heeft haar controle tbv de ver-
eniging gedaan. Een brief van de commissie wordt aan de vergadering voorgelezen.  

( vervolg pagina 8 ) 
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Verslag 34e  Algemene Leden Vergadering (ALV) 
Hierin verzoekt de commissie aan de ALV om décharge voor de penningmeester. Het bestuur 
neemt dit verzoek over en bij acclamatie wordt décharge verleend. 

De voorzitter dankt beide leden van de commissie voor hun werkzaamheden en vermeldt dat 
beide leden hun zittingsduur hebben volbracht (statuten: art. 13, lid 6 en huishoudelijk regle-
ment: art. 18). Hij doet een oproep aan de aanwezige leden zich na afloop van de vergadering 
beschikbaar te stellen als nieuw KCC-lid. 

7. Begroting 2016 

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting 2016.  

8. Beleid bestuur 

De voorzitter noemt de volgende punten als invulling beleid bestuur: 

De scholen (ihkv gymles) uit de omgeving zullen weer benaderd worden; 

De barmedewerkers worden uitgenodigd tbv uitwisselen van wensen , ideeën en het  
doornemen van de procedures; 

Het staande (sociale) beleid zal door het bestuur worden gecontinueerd; 

Het Perenpad boulen wordt voortgezet; 

Er bestaat een doorlopend contact met de SV De Meteoor als goede buur en vanuit  
wederzijdse steun/hulp waar nodig; 

De NJBB-meerjarenplannen 2014-2016 vertalen zich met name in de vorm van herziening 
van de opleidingen en verandering van de (landelijke) wedstrijdopzet. Het bestuur 
spreekt de hoop uit om onze vereniging met tenminste één team aan de Nationale  
Petanque Competitie deel te laten nemen; 

Een speciale vermelding heeft betrekking op de viering van het 35-jarig bestaan van onze 
vereniging.  

In het verlengde van de toelichting op het financiële jaarverslag meldt de voorzitter dat voor de 
viering van het 35-jarige bestaan van onze vereniging het bestuur een vijftal ideeën heeft ontvan-
gen met een meer en minder omvangrijk financieel effect. Na ampele overwegingen heeft het 
bestuur ì met in het achterhoofd de hoge kosten van het groot onderhoud hal ì besloten om 
een meer bescheiden vorm te geven aan de 35-jarige viering. Voorstel is dat we naast het eten 
waarmee we de laatste dag van het clubkampioenschap traditioneel afsluiten deze afsluiting 
zullen voorzien van levende muziek en een langer doorlopende gratis-drank voorziening. 

Tegen dit besluit komt bij monde van enkele leden een vergadering-brede oppositie, o.m. om-
dat de laatste dag tóch al deze feestelijke afronding kent. Bij handopsteking verklaart een grote 
meerderheid van de vergadering zich vóór het uitwerken van een meer feestelijke viering in ok-
tober van dit jaar. Twee leden (Corrie van Ekris en Jef de Ruiter) melden zich spontaan voor de-
ze uitwerking.  

(Pauze) 

( vervolg pagina 9 ) 
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 Verslag 34e  Algemene Leden Vergadering (ALV) 
9. Verkiezing bestuur 

Aftredend en herkiesbaar zijn: Cor vd Erf, Anneke van ñt Schip en Alie Hellingwerf. Bij acclama-
tie worden deze drie bestuursleden herkozen. 

10. Commissies 

Namens alle leden dankt de voorzitter de leden van de volgende commissies:  

Redacteur van de Keiler, Kascontrolecommissie, Barcommissie, Wedstrijdcommissie, Bouw-
commissie. En daarnaast de ðsecretarisñ die de klaverjas steeds weer mogelijk maakt; de men-
sen van de bunkerkraam en de ploeg vrijwilliger die met regelmaat met zñn allen schoonmaakt. 
Tevens spreekt hij waardering uit aan het duo dat de reguliere schoonmaak voor hun rekening 
neemt. Tenslotte bedankt hij zijn collega-bestuursleden voor hun niet aflatende inzet om de 
vereniging ðin goed vaarwaterñ te houden. 

11. Huldiging jubilarissen 

Voorafgaand aan de huldiging van de reguliere 10, 20 en 30-jarigen vindt een speciale huldiging 
plaats. John Peen wordt als Lid van Verdiensten benoemd, waarbij zijn niet aflatende en lang-
durige bijdragen aan onze vereniging worden gememoreerd.  

Aansluitend worden naar voren gevraagd ivm 10, 20 en 30-jaar verenigingslidmaatschap inclu-
sief de bijpassende versierselen (penningen), felicitaties, bloemen en applaus de heren Jef de 
Ruiter (10 jaar); Richard Rutgers (20 jaar) en voor hun 30 jaar lidmaatschap van onze vereni-
ging de heren Ed Lette en Ruud van Enter.  

12. Rondvraag 

12.1 Promotie 

Gevraagd wordt of er aandacht besteed kan worden aan ledenwerving en promotie van onze 
vereniging naar buiten. Het meest actieve bestuurslid op dit punt is ons ontvallen.  Op het sig-
naal wordt positief gereageerd. In de Keiler zal een oproep voor vrijwilligers op dit punt worden 
gedaan. 

12.2 Nationale Petanque Competitie (NPC) 

Het bestuur vraagt leden die geïnteresseerd zijn in het spelen met een team in de Nationale 
Petanque Competitie om binnenkort bij elkaar te komen om samen na te gaan of en hoe we tot 
(tenminste) één petanque-team kunnen komen! Marjo van Dijk neemt daartoe het initiatief; 

12.3 Beveiliging 

Er wordt een toelichting gegeven op de beveiliging van de hal en de aanwezigheid van camerañs 
daarbij. De penningmeester geeft een chronologisch overzicht van gebeurtenissen waarin de 
aanleiding (inbraak), de voorwaarden (verzekeringstechnisch, installatietechnisch en financieel) 
en de mogelijkheden (meldkamer) en onmogelijkheden (beperking entree-codes) worden toe-
gelicht. Hij gaat daarbij tevens in op de werking van de aanwezige camerañs en de mogelijkheid 
tot het aan- en uitzetten van het alarm op afstand. De vergadering toont zich tevreden met de-
ze toelichting.  

( vervolg pagina 11 ) 
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U vindt ons boven de Rabobank op de eerste verdieping. De ingang treft u naast het Kruidvat. 
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Verslag 34e  Algemene Leden Vergadering (ALV) 
12.4 Viering 35-jarig bestaan en financieel kader 

De penningmeester gaat kort in op het besluit van het bestuur op de viering van het 35-jarig 
bestaan van de vereniging en de reactie van de leden hierop, eerder in de vergadering. Hij geeft 
aan dat de ingediende ideeën eenvoudig (ook financieel) in te vullen zijn, maar bepleit bij een 
nadere uitwerking van ideeën ook het financiële kader actief te betrekken. 

12.5 Open- of gesloten communicatie 

In het stukje van de voorzitter dat in de laatste Keiler is verschenen staat een tekst die uitgelegd 
kan worden als een censuur op plaatsing in het clubblad van ðcommentaarñ op de (interne en/
of onderlinge) gang van zaken. Aanvullend wordt de wens uitgesproken van het actief melden 
van activiteiten en voornemens van de kant van het bestuur. De voorzitter roept in zijn reactie 
op tot een open wijze van met elkaar communiceren. Doel van zijn voorwoord is om niet ðoverñ 
elkaar te praten via ons clubblad maar rechtstreeks met en tegen elkaar. 

12.6 Hal niet open op vrijdagavond 

De voorzitter geeft aan dat hij a.s. vrijdagavond (26/2) voor het laatst aanwezig zal zijn tbv het 
ðboulen op vrijdagavondñ. Dit experiment, aangekondigd in de Keiler, trekt onvoldoende vaste 
spelers, mede omdat ì naast de verhouding tussen kosten en opbrengst - de bedoeling 
(mogelijkheid om te spelen met het ðeigenñ NPC-team) geen invulling krijgt. 

12.7 Dankwoord Petro van Vliet 

Petro van Vliet zal onze vereniging gaan verlaten en lid worden bij petanque vereniging de Bou-
ledozers in Zwaag/Hoorn. Dit ivm de aankoop van een huis aldaar. Hij dankt bestuur en leden 
voor een mooie tijd binnen onze vereniging, wenst iedereen veel goeds toe en spreekt de wens 
uit elkaar in bouleverband nog regelmatig tegen te komen. 

13. Sluiting  

Onder dankzegging aan de leden van de barbezetting van de avond en met dank aan alle aan-
wezige leden van de vergadering sluit de voorzitter de vergadering. 

Annekdote. 
Willem van Hanegem: 
"Iedereen zegt: jij bent geen vriend van Cruijff, maar dat heeft er niets mee te maken. Als 
voetballer vond ik Keizer wat genialer en als trainer kan Cruijff me vaak niet overtuigen. 
Vroeger viel het allemaal nog wel mee, maar op een gegeven moment kreeg hij overal 
kritiek op. Dan had hij al kritiek op de manier waar op je een kopje vast pakte; als je 
biljartte, hield je je keu verkeerd vast; was je aan het tafeltennissen, had je je batje niet 
goed in de hand. Ik werd daar gek van. 
Bij Feyenoord gingen we op een gegeven moment heel moeilijke woorden opzoeken in het woordenboek. Dan 
zaten we zo'n beetje in de kleedkamer te praten en dan kwam opeens dat woord eruit. Dan stond Cruijff op en zei: 
dat betekent dat en dat. 

Toen gingen we woorden verzinnen die helemaal niet bestonden. Maar dat hinderde niets, want die woorden 
kende hij ook. We hebben wat gelachen daar." 
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31 jaar geleden. 

Elf jaar geleden schreef Ruud van Enter in de Keiler een rubriek getiteld î20 jaar geledenï ,  
11 + 20 = 31 vandaar deze aanhef van dit artikel.  
Het stuk uit 2004 zal voor degenen die langer lid zijn een glimlach opwekken en voor de 
îbroekiesï een leuk inzicht in het reilen en zeilen in 1986. 

De beste wensen, gelukkig nieuwjaar, veel 
gezondheid, veel geluk, alles wat wenselijk is, 
ik wens je alles wat je mij ook wenst, en-
zovoort. Ieder januarinummer van ons club-
blad begint daar mee. Tenminste, dat was de 
gewoonte. Het eerste clubblad van het nieu-
we jaar 1986 begint hier dus niet mee. Nee, 
het artikel van de redacteur op de eerste pagi-
na begint met Nog even en dan?... 

 Dat nog even sloeg toen op het 5jarig jubile-
um van onze vereniging dat in oktober 1986 
plaats zou vinden. Het feest ter ere van dit 
eerste lustrum werd omschreven als een nog 
uitbundiger feest als dat we gewend waren in 
die eerste vijf voorgaande jaren. Misschien 
werd het zelfs wel een feestmaand, werd 
geschreven. Maar hoe het oktoberfeest er 
echt uit zou gaan zien was nog niet bekend. 
Wel werd om de medewerking gevraagd van 
alle leden. Die medewerking bestond er o.a. 
uit dat er suggesties werden gevraagd om dit 
heugelijke feit te vieren. Voorbeelden te over 
waren er. In de voorgaande vijf jaren werd het 
jaarlijkse terugkerende feest gevierd met dart-
en, sjoelen, jeu de boulen, met daarbij heer-
lijke hapjes en drankjes. Het was nog net 
geen ðHollandse spelletjes-avondñ. Een tripje 
met een rondvaartboot voor de leden die dit 
mee wilden maken met vertrek vanaf Bodo en 
een paar uurtjes bowling. Een combinatie van 
beide bleek niet mogelijk te zijn, want bowlen 
op een rondvaartboot gaat een beetje 
moeilijk. Er werd dus een dringend beroep 
gedaan om met alle plannen te voorschijn  te 
komen, want de tijd tot aan oktober zou veel 
sneller gaan dan de meeste leden zouden 
denken. Vanuit de leden werd een verzoek 
gedaan om meer informatie te geven over het 

jeu de boule op zich. Bijvoorbeeld spelregels. 
Dat was in 1986 niet zo makkelijk, want onze 
sport stond nog in de kinderschoenen. Dat is 
gelukkig in de afgelopen twintig jaar ve-
randerd. De  PaasKlaas kondigde het  
Paastoernooi aan. Dit zou gespeeld gaan 
worden op 29 maart 1986.  In 1986 konden 
twee hoofdklasse triplettes van  Du Midi 
uitkomen in de hoofdklasse. Er was echter 
een probleempje. Er waren drie hoofdklasse 
triplettes van Du Midi die dachten hier 
aanspraak op te maken. Daarom werden er 
op ons terrein wedstrijden gespeeld door 
deze equipes. De beste twee zouden dan deel 
gaan nemen aan de competitie in de 
hoofdklasse. Omdat de verwachting was dat 
dit hoogstaande partijen zouden worden, 
werden onze leden opgeroepen eens een 
kijkje te komen nemen op deze 
beslissingsdag. In 1986 was  Johan de Bont  
ook al lid van onze vereniging want er wordt 
in het clubblad vermeld dat hij menig partijtje 
wint. In 1986 werd de hal op woensdagmid-
dag gebruikt door de  voetbaljeugd van onze 
sportbuur. Hierdoor was het niet mogelijk 
om bij regen te schuilen of binnen te spelen. 
De kantine ðbovenñ was open, dus onze leden 
konden daar ook droog blijven. De 
ðwaspoederactieñ van  Jan Nieuwenhuijse , 
waarover ik u eerder informeerde, loopt voor-
treffelijk. Na het storten van de ä10,70, op de 
girorekening van de vereniging, door de leden 
die hun gironummer ter beschikking hadden 
gesteld, zou het eindbedrag rond de ä500,00 
liggen. ðHet geld ligt op straatñ ging toen dus 
echt op. 

( vervolg pagina 14) 
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Catering
Paloma

Gespecialiseerd in de Surinaamse,

Indische en Hollandse keuken.

Eet Smakelijk é !

Bel voor meer informatie:

06 ï 163 969 16 of 020-6694493

Of stuur een e-mail naar:

isjeghirad@hotmail.com

 

Bent U verwezen voor fysiotherapie,

heeft U lichamelijke klachten ?

Bij ons bent U in ervaren handen !!

Fysiotherapie M.C.T.O.

Meteorensingel 38A ( 1 hoog )             Voor advies én behandeling
1033 CB Amsterdam

telefoon : 020 ð 631 01 69
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31 jaar geleden. ( vervolg ) 

De medewerkers van de  dienst van de sport 
zaten in januari 1986 zonder radio. Omdat de 
verstandhouding ook toen al goed was, om 
het woord uitstekend maar niet te gebruiken, 
werden de leden opgeroepen eens in een 
hoekje op zolder te kijken. Wellicht dat daar 
nog een radiootje stond voor  Herman en  
Chris .  
In het clubblad wordt melding gemaakt van 
een video van de opening van de hal. De per-
sonen die deze video wilden zien moesten 
zich even melden bij  Jan Voet , de band kon 
dan gebruikt worden om in huiselijke kring te 
vertonen. Na alle oproepen in voorgaande 
clubbladen over leuke zaken i.v.m. ons 25 
jarig bestaan, vraag je jezelf dan af waar die 
band gebleven is. Dat de financiën in 1986 
nog niet zo ruim waren als nu het geval is, 
blijkt uit de oproep om een kleinigheid in het 
ðgaspotjeñ te doen nadat iemand zich lekker 
opgewarmd had bij de ðwonderbaarlijke ka-
chel naar het ontwerp van  Sip Hiemstra .  
De hal was toen nog maar schaars verwarmd, 
vandaar. Klaverjassen op de vrijdagavond 
vond in 1986 plaats in de ðgrote kantineñ.  

Nu valt die kantine weg bij de ruimte waarin 
we nu eens per maand klaverjassen. Het is in 
ieder geval hoger dan de kantine. In het janu-
ari-nummer wordt een  ðJeu de boules-reisñ 
aangekondigd. Het reisdoel is Maastricht, of 
in ieder geval Limburg. De reis vond plaats 
op 3-4 en 5 oktober. De reis was niet geheel 
gratis, want het was de bedoeling dat er op 1 
april, 1 juni en 1 september steeds een bedrag 
van ä50,00 werd overgemaakt door de 
deelnemers als bijdrage in de kosten. Natu-
urlijk was het ook mogelijk om het bedrag in 
één keer te betalen. Voor dit geld werd 
overnacht in een hotel, (misschien) een leuke 
bingo gespeeld (5 gratis consumpties en 
hapjes), een excursie naar Aken georgani-
seerd en aan een afscheidsdiner 

deelgenomen. Paspoorten waren wel nodig 
vanwege de excursie naar Aken. Tussentijds 
zou er dan ook nog gebouled moeten 
worden. Als de reis eenmaal geboekt was, 
was annuleren een doodzonde vanwege de 
financiële tegemoetkoming van de club. In 
het clubblad van januari 1986 krijgt de re-
dacteur een veer in zijn r... gestopt. Het club-
blad zag er in 1986 ook al voortreffelijk uit. 
Met beperkte middelen (knippen en plakken 
en typen totdat de blaren op je vingers stond-
en), was het clubblad beslist het aanzien 
meer dan waard. Bovendien schreven er wat 
vaste mensen op geregeld en ongeregelde 
tijden een leuk stukje. Tenminste, dat leek zo, 
want alleen  Arsta (al bekend) en  Overstap-
pie deden met recht een literaire duit in het 
zakje. Bovendien verdenken we de 
toenmalige redacteur ( Frits Jongsma ) er van 
dat hij zelf Overstappie was. Wat dat aangaat 
is er niet veel veranderd. Ook nu zijn het nog 
steeds iedere maand dezelfde personen waar-
van een stukje uit de PC vloeit.  

 
Tot slot komen er nog wat verslagen in het 
clubblad voor van de 3e Indoordag (die toen 
nog gewoon Indoor heette), het  Kersttoer-
nooi en de  4e Indoordag . Overigens werden 
deze verslagen geschreven door de 
toenmalige wedstrijdleider,  André de Jong . 
Stuk voor stuk leuke stukjes om door te 
lezen. Gelukkig hielp André de redacteur dus 
ook met het aanleveren van zijn kopij. Door 
het beperkte aantal inschrijvingen vanuit 
onze vereniging voor de Indoor, werd door 
verenigingen van buitenaf hier ook aan 
deelgenomen. Zelfs hoofdklasseequipes 
vonden het (toen nog) de moeite waard om 
een bezoekje aan onze hal te brengen.  

Ruud van Enter  
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Verschijningsdata De Keiler. 
Nr Clubblad Kopij inleveren Verschijnings 

 De Keiler voor datum 

340 januari 7 januari 14 Januari 

341 februari 7 februari 17 februari 

342 maart 7 maart 14 maart 

343 april 7 april 14 april 

344 mei 7 mei 14 mei 

345 juni/juli/aug  7 juli 14 juli 

346 september 7 september 14 september 

347 oktober 7 oktober 14 oktober 

348 november 7 november 14 november 

349 december 7 december 14 december 

    Kopij ,tekeningen en andere bijdragen aan dit blad zijn van harte welkom  In de 
kopij-bus in de hal of e-mailen naar clubblad@jbcdemeteoor.nl. 

Ed Lette cartoon. 


